

## Dagsorden til bestyrelsesmøde 5/9

### Valg af referent:

Mikkel Smidt Jørgensen

**Til stede er:** Jesper Friis, Christian Noble, Laura Brinch, Cecilie Kirkeby, Dorothea Hastrup og Mikkel Smidt.

### Godkendelse af seneste mødes referat:

**Godkendt 6 for 0 imod**

### Ansøgninger fra udvalg:

- Eventudvalg 400kr (fejring af Grundtvig)
  - **Godkendt 6 for 0 imod**
- Velkomstudvalget 300kr (velkomst "fest")
  - **Godkendt 6 for 0 imod**
- Flagudvalget søger om 300kr (kollegieflaget)
  - **Godkendt 6 for 0 imod**
- Spiludvalget søger om 600kr til kage, the kaffe til dette semester
  - **Godkendt 6 for 0 imod**

### Fastlæggelse af bestyrelsesmøder

**Møde 1 gang i måneden og planlægges fra møde til møde, så det på hvert møde besluttes hvornår næste møde ligger.**

**I slutningen af et semester, skal første møde for næste semester planlægges.**

### Ansøgning om hjertestarter opfølgning.

**Sidste år undersøgte Anders at få opsat en hjertestarter i samarbejde med de to andre kollegier på Gøteborg alle.**

**Hvis vi får en hjertestarter, vil det koste os omkring 1000 kr. om året som fast udgift.**

**Der hænger en hjertestarter ved hovedindgangen på Tech.**

**Vi fortsætter undersøgelsen for mulig opsættelse af hjertestarter - stemt 4 for og 2 imod.**

**Vi vil skrive til Akademiet om at dele de faste udgifter, da de også kan få gavn af den.**

### Skriv ud i forhold til penge, udvalg osv.

**Formålet er at lave et skriv til udvalgene om hvordan det praktisk fungerer når udvalg vil søge om og bruge penge, i forhold til kvitteringer osv. - Mikkel laver det og fastsætter det på Facebook.**

## **Pengekasse stuemedarbejdere**

Mikkel vil gerne have en pengekasse i bestyrelsesrummet, med nøgler så Jesper, Mikkel og stuemedarbejderne har adgang til den, så der ikke er penge i private boliger. 6 for og 0 imod

## **Stuemedarbejdere og depositum**

Stuemedarbejderne vil gerne have en klar udmelding om hvordan det foregår med depositum ved udlejning.

Kristian Minke vil gerne have beføjelse til at kunne lave en vurdering om ting der går i stykker går under bagatelgrænsen. Dertil vil han gerne have en liste at kunne henvise til hvis noget er smadret.

Liste over priser på ting hvis de går i stykker skal revideres til næste gang - Jesper laver en ny liste. Derfra kan vi vedtage om hvordan det skal være fremadrettet.

## **Fællesrum konto**

Hvad kan pengene fra fællesrum kontoen bruges til?

- Malet i filmrummet
- Nye hængekøjer
- Nyt projektor ophæng
- Overhaul af filmrummet
- Nye bolde og udstyr til sportsudvalget
- Sjove rekvisitter til kalender
- Nye hylder til brætspilsskabet
- Julelys

Det tages op igen på næste møde, hvor man kan kommet med noget specifikt at bruge pengene på.

## **Opryddet bestyrelsesrummet**

Den første reol er til ting der skal lånes ud

Resten af hylderne er til de øvrige ting

Når vi afskaffer ting fra bestyrelsesrummet, er det noget som skal tages på et bestyrelsesmøde.

De rode-ting der ligger bagerst i rummet skal snakkes om på næste møde

## **Henriks ud- og indflytningssyn**

Beboere har oplevet at der ikke er sammenhæng mellem hvilke ting Henrik går op i ved indflytningssyn sammenlignet med de ting som han går op i ved fraflytningssyn.

Vi vil henvende os til Henrik og informere ham om at beboere har oplevet at der ikke er sammenhæng mellem hvordan han informerer ved indflytning, og hvordan han bedømmer ved fraflytning. Vi kunne godt tænke os at der bliver forventningsafstemt om hvad kravene er for ind og fraflytningssyn.

Dorothea kontakter Henrik, så der kan forventningsafstemmes.

## Port og udvedkommende.

### Porten og Døre:

Porten står åbent hele tiden, og døre bliver efterladt åbne i løbet af dagen, også når håndværkerne tager hjem. Porten er forståeligt, når de arbejder på svalegangen, så længe de husker at lukke den når de tager hjem. Dørene ser vi ingen grund til at stå åbne når de ikke er i brug. Det som vi ønsker fra bestyrelsen er at håndværkerne lukker ALLE døre og porten når de tager hjem. Dette skyldes blandt andet at vi har oplevet ubudne gæster inde på kollegiet.

### Uvedkomne:

Jesper blev kontakte af Kristoffer om den ubudne gæst vi har haft inde på kollegiet, og Jesper bad Kristoffer kontakte politiet, men de gjorde ikke noget, da der "ikke var sket noget".

Vi vil skrive ud på Facebook om at beboere bør kontakte bestyrelsen hvis de oplever noget eller føler sig utilpas.

Vi vil gerne undersøge om det er muligt at få vagter ud, ligesom ved juletid, i aftentimerne.

Jesper undersøger om det er muligt, og vi tager det op næste gang

## Udvalgsfest

Planlægning af udvalgsfest - Hemmeligheder 😊

### Eventuelt:

Male over toiletsymboler ved trappen op til 1. salen i fælleren:

Vi skal have maling fra Henrik, Laura Brinch og Kirkeby vil gerne male det.

Kontakt mellem bestyrelsen og udvalgs-kontaktpersonerne, om at de skal søge om penge inden bestyrelsesmøder:

Mikkel laver en gruppe og skriver til formændene inden møderne, så det kan være på dagsorden inden bestyrelsesmødet..

Hash på grøn-gang

Beboerne på grøn gang har overvejet at sende en klage ind fra privatpersoner

Adgang til spilsklubben

Fra brætspilsudvalget: Der har været snak om det er nødvendigt at have en nøgle i

bestyrelsesrummet, og de vil gerne se det an over semesteret om det er aktuelt. Dertil kommer det praktiske også i forhold til at udlevere spil osv. hvis bestyrelsens også skal gøre det. Det vil også fratage nogle af fordelene ved at være med i spiludvalget.

Vi lader spiludvalget snakke om det inden næste møde, og så ser vi tiden an over semesteret, og finde en løsning til ferierne.

Vi skal have valgt en kollegierepræsentant til møder til møder på kollegiekontoret:

Mikkel vil gerne give det et skud. Jesper skriver til Frederikke med om der er noget praktisk information

Vi kan hente penge fra bæredygtighedspuljen til mindre og større projekter

En ny automatik græsslåmaskine

Nyt udendørsfitness på kollegiet - Dorothea vil undersøge noget om det

Vi kunne anlægge "Vildt med vilje" arealer på kollegiet, langs med buske uden for kollegiet så der kommer mere bæredygtig natur.

Repaint af Axel til en mariehøne - god ide, og kunne være meget fedt.

Metal fodboldmål i haven, da de ikke har noget formål.

Smides ud: 6 for 0 imod

**Næste møde:**

**5. oktober kl. 19:00**

Mødet er hævet.